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# 議員將採用這種語言提出質詢  
 
# Member will ask the question in this language 

 



#(1)李永達議員  （口頭答覆）  
 

政府可否告知本會：  
 

(a) 在審批持有“回美紙＂及中國護照的人士所提出的入境簽證申

請方面，入境事務處採取的政策及準則為何；  
 
(b) 入境事務處為何於上月拒絕 11 名持有“回美紙＂及中國護照並

計劃來港出席國際研討會的人士所提出的入境簽證申請；該處

在作出有關決定時，有否考慮拒絕讓該等人士來港對香港的國

際形象會否產生負面影響；及  
 
(b) 香港在回歸前的入境政策與回歸後的入境政策是否一致；若

然，該 11 名人士當中曾於香港回歸前獲准入境的人士，為何現

在被入境事務處拒絕發出入境簽證；若否，詳情為何？  
 
 
 
(1) Hon LEE Wing-tat (Oral Reply) 
 

Will the Government inform this Council: 
 

(a) of the policies and criteria adopted by the Immigration Department ("ID") for 
processing entry visa applications from the holders of "US re-entry permits" 
and Chinese passports; 

 
(b) of the reasons for the ID's rejection last month of the entry visa applications by 

11 holders of "US re-entry permits" and Chinese passports, who had planned to 
attend an international seminar in Hong Kong; and whether, in making such a 
decision, the ID has considered if the refusal of these persons' entry into Hong 
Kong would produce any negative effects on the image of Hong Kong 
internationally; and 

 
(c) whether the entry policies of Hong Kong before and after the reunification 

with China are consistent; if so, why some of the 11 persons in question who 
had been allowed entry into Hong Kong before the reunification are now 
denied entry visas by the ID; if not, the details of that? 

 
 
 


